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Anteckningar ungdomsråd 
Datum och klockslag: 2023-05-29, klockan 14-16  

Plats: Ekdalagårdens samlingssal 

 

Nr Ärende  Beslut 

1.  Mötets öppnande Mötet öppnades.  

2.  Förra mötets 

protokoll 

Inga kommentarer gällande förra mötets 

protokoll. 

3.  Godkännande av 

dagordning 

Dagordningen godkändes.  

4.  Västtrafik – 

reseplanering och 

ToGo 

Vi fick besök via länk av Sara Karlsson, Mattias 

Johnsson och Eva-Lena Almered från 

Västtrafik. Hanna Henningsson, 

planeringsledare trafik Härryda kommun, var 

med på plats och lyssnade.  

 

Västtrafiks representanter visade hur de 

jobbar med reseplanering och appen ToGo. De 

öppnade därefter upp för frågor och 

synpunkter. Frågorna om reseplanering rörde 

anledningar till att appen går ner, hur gångtid 

räknas ut samt varför man ser alternativ med 

byten när det finns bättre alternativ utan 

byten. Gällande appen lämnades förslag kring 

att chatten ska vara öppen senare på 

kvällarna, att man ska kunna spara gjorda 

resor, tillgång till linjekarta i appen, att 

biljettens kostnad ska vara beroende av resans 

längd och att biljetten börjar ticka först när 

man börjar åka.  
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Västtrafik erbjuder en sommarlovsbiljett som 

är lite billigare än ordinarie. Däremot är det 

regionpolitikerna som fattar beslut om gratis 

sommarlovskort, något som Härryda kommun 

idag inte tillhandahåller.   

5.  Återkoppling från 

förra mötet 

 

Ungdomsrådets struktur 

Julius berättade att sedan det senaste 

ungdomsrådsmötet, då vi diskuterade möjliga 

nya strukturer för ungdomsrådet, har Julius 

fortsatt diskussionen med Sven, Alexander och 

Maija. Dialogen handlar bland annat om hur 

ungdomarna kan få till sig frågor och hur dessa 

frågor ska behandlas. Vi behöver också arbeta 

med att stärka de underliggande strukturerna 

med elevråd och klassråd. Planen är att 

undersöka och revidera ungdomsrådets 

instruktioner till hösten och involvera 

ungdomarna i denna process.  

 

Psykisk ohälsa 

Vi har i ungdomsrådet under våren jobbat en 

del med frågor som rör psykisk ohälsa. Till 

hösten kommer ungdomarnas arbete kring 

detta fortgå. Det finns en plan att involvera 

yrkespersoner som arbetar med psykisk hälsa 

hos elever för att inleda ett samarbete med 

intresserade ungdomar från rådet. De kommer 

då att kunna inrikta sig på mer konkreta 

frågor.  

 

LUPP 

Lupp-enkäten ska göras till hösten. Under förra 

ungdomsrådet efterfrågade vi förslag på 

extrafrågor att ha med i enkäten och fick bl.a. 

ett förslag att fråga kring orsakerna till 

användandet av alkohol, narkotika och tobak.  
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Denna fråga kommer att komma med i 

enkäten. 

6.  Återkoppling 

trygghetsvandring 

Ulrika Aebeloe gästade ungdomsrådet i höstas 

för att berätta om trygghetsvandringen som 

skulle äga rum i Landvetter samt be om 

synpunkter. I bifogat dokument finns 

återkoppling på synpunkter som åtgärdats.   

7.  Redovisning från 

Stockholmsresan 

Ungdomarna redovisade sina upplevelser från 

Stockholmsresan som ägde rum den 4-5 april 

då de träffade Botkyrka ungdomsfullmäktige, 

fick en rundvandring på riksdagen och hade 

samskapande aktiviteter. Se bifogat 

dokument.  

8.  Avslutning  Julius tackade för läsåret som gått och mötet 

avslutades.  

 

Närvarande   

Politiker   

Sven Karlsson (vice ordf.) (M) Stina Palmeby (MP)  

Patrik Linde (S) Heinz Guth (SD)  

Erik Andersson (KP) Per Vorberg (M)  

Kristin Arplöv (S) Valentina Vokshi (L)  

Ungdomsrepresentanter   

Julius Ekelin (ordförande) Alva Bengtsson  

Aron Nyborg Emilia Willberg  

Lucas Blom Saga Karlsson  

John Nenow Alve Lycken  

Ankan Lindelöf   

Tjänstepersoner   

Börje Persson Katarina Lange  

Terese Anthin Alexander Asp  

Malin Fryknäs Maija Grotteborn (sekreterare)  

Externa deltagare   

Sara Karlsson Eva-Lena Almered  

Mattias Johnsson   
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Protokollet från ungdomsrådet den 29 maj 2023 godkänns härmed av: 

 

________________________________________________________ 

Julius Ekelin, ordförande 

 

________________________________________________________ 

Sven Karlsson, vice ordförande 

 

________________________________________________________ 

Maija Grotteborn, sekreterare 

 


